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Protokół nr XXIII / 17 

z sesji Rady Gminy Brody 

odbytej w dniu 25.01.2017r. 

 
 

1. Otwarcie obrad XXIII Sesji Rady Gminy Brody. 

O godz.9
00  

Przewodniczący Rady p. Lech Kossak otworzył obrady XXIII Sesji Rady Gminy Brody.  
Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad.  
Na 15 radnych, obecnych było 13.  
Rada jest władna do podejmowania uchwał. 
Pan Marek  Rubin. oraz p. Roman Janczewski. – usprawiedliwili swoją nieobecność. 

Przewodniczący Rady spytał czy są uwagi do proponowanego porządku obrad. 
Zaproponował wycofanie projektu uchwały w spr. informacji o sprzedaży mienia komunalnego oraz 

ocena stanu zaległości w opłatach za mieszkania komunalne i socjalne. 

Projekt uchwały należy dokładnie przeanalizować przez komisje. 

Za powyższym wnioskiem głosowało 12 radnych, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek obrad .. 

Porządek obrad z powyższą zmianą  przyjęty został jednogłośnie. 

2. Przyjęcie protokołu z XXII sesji. Rady Gminy Brody. 

Radni nie zgłaszali uwag do protokołu .  
Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

3. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

Informację złożył Wójt na piśmie. 
Dodatkowo poinformował o wczorajszym spotkaniu z sołtysami. Omawiano kwestie funduszy 
sołeckich, ptasiej grypy oraz sprawy bieżące. 
Mamy wyniki konkursu na  budowę infrastruktury bibliotek. Nasz wniosek na remont Biecza nie został 
zakwalifikowany. 

M. Tracz  

- odnośnie pkt 4 czy ta oferta nie skutkuje zmianą w budżecie 
- co dalej z remontem budynku biblioteki w Bieczu 

Wójt – spotkanie miało na celu promocję gminy ale bez dodatkowych kosztów. 
Musimy zastanowić się co zrobimy  z  budynkiem biblioteki. 

M. Rudnicki – w pkt 8 – jaki był efekt spotkania  

Wójt –17.01.2017r spotkał się z prezesami  klubów sportowych działających na terenie naszej gminy..  
Podczas dyskusji ustalono, że klub Motor-Koło na wiosnę nie przystąpi do rozgrywek. 
Obecne kluby utworzą jedno stowarzyszenie i w 2018r. będą nowe drużyny. 

Przewodniczący Rady  spytał co będzie z boiskiem w Grodziszczu. 

Wójt stwierdził, że  na spotkaniu zajęli się tylko strukturą  klubów, nie poruszali tematu  infrastruktury 
sportowej. 

R. Łyczakowski – na spotkaniu nie zastanawiali się nad tym tematem, na razie jest to w fazie 
organizacyjnej. 

Wójt – 19.01.2017r. w Urzędzie Miejskim w Żarach odbyło się spotkanie robocze gmin partnerskich. 
Poruszali na nim temat projektu drogowego ul. Wolności. 

M.Tracz – budynek Przedszkola w Bieczu jest niezabezpieczony , czy on nadal funkcjonuje? 

Wójt – czekamy na powrót ze zwolnienia lekarskiego pani Dyrektor biblioteki. Budynek jest własnością 
instytucji kultury, we władaniu pani  Dyrektor.  

M. Kowalski – pkt 3 - czego dot. spotkanie z wojewodą  
Wójt – było to podsumowanie roku 2016. 



2 

 
Przewodniczący Rady  – prosił Wójta, by rozmawiał z nowym Dyrektorem  w sprawie drogi 
wojewódzkiej w Grodziszczu. 

Wójt  obiecał porozmawiać z nowym Dyrektorem w tej sprawie. 

4.Informacja Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji o działaniach 

podejmowanych  w  okresie  międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady  

-  2.01.2017r.  w Urzędzie Gminy podpisywał uchwały sesyjne 

- 10.01.2017r. był na spotkaniu w Urzędzie Gminy w spr. oferty promocyjnej gminy 

-  w dniach 16.01.2017r., 17.01.2017r. - uczestniczył w posiedzeniach komisji 

- 19.01.2017r. w Urzędzie Gminy pracował nad  organizacją dzisiejszej sesji. 

M. Kowalski – Komisja Oświaty obradowała 17.01.2017r.. Dokonano wyboru z-cy przewodniczącego 
komisji, opracowano plan pracy komisji na 2017r. przeanalizowano projekty uchwał na dzisiejszą 
sesję. 
M. Tracz – Komisja Budżetu spotkała się 16.01.2017r. . Głównym tematem  było dokończenie analizy 

projektu budżetu na 2017r, przeanalizowano materiały sesyjne. 

5. Podsumowanie prac komisji  i Rady Gminy za 2016r. 
 
Przewodniczący Rady omówił prace Rady za 2016r.   W  2016r. Rada obradowała na 10 sesjach, 
podjęto 60 uchwał. Frekwencja  na sesjach była w 93%. 
Komisje pracowały wg ustalonych planów pracy. 
 
6. Informacja na temat ofert wypoczynku dzieci i młodzieży w okresie ferii zimowych. 
 
Informację na piśmie złożyła  szkoła oraz biblioteka. 

M. Kowalski- przedszkole również zgłaszało, że będą prowadzili zajęcia  Dokładne informacje 
znajdują się na stronie internetowej przedszkola. 

M. Tracz  
- zgłoszone są zajęcia w Bieczu, czy budynek jest przydatny do użytkowania? 
- dlaczego nie ma zajęć w terenie, na wsiach 

Przewodniczący Rady – budynku w Bieczu nikt nie zamknął, były próby pozyskania środków, teraz 
należy ustalić co dalej z tym zrobić. Biblioteka tam funkcjonuje. 
Jeżeli to nie zagraża życiu to niech się tam coś dzieje. 

M. Tracz ponowił pytanie czy budynek jest zdatny do użytku. 

Przewodniczący Rady – stwierdził, że tak. Budynek jednak wymaga remontu. 

B. Czahajda –w okresie ferii zimowych zaprasza do placówki wsparcia dziennego od godz.10 do 13
00

.  
  
7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

    - ustalenia planów pracy komisji oraz Rady Gminy na 2017r. 

Plan pracy Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego  
Do planu pracy nie zgłaszano uwag. 

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały.  
Za podjęciem uchwały głosowano jednogłośnie (13). 

Plan pracy Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego 

M. Kowalski – proponuje w  III  kwartale  lustrację cmentarzy przenieść na IV kwartał, to samo będzie 
dotyczyć planu pracy Rady. 

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały, uwzględniając powyższą wniosek. 
Za podjęciem uchwały głosowano jednogłośnie (13). 
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Plan pracy Rady Gminy 

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały z poprawką zgłaszaną przez radnego M. Kowalskiego.  
Za podjęciem uchwały głosowano jednogłośnie (13). 

Plan pracy Komisji Rewizyjnej 

Do planu pracy nie zgłaszano uwag. 

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały.  
Za podjęciem uchwały głosowano jednogłośnie (13). 

- zmian do budżetu na 2017r. 

Pani Skarbnik zgłosiła poprawki: w zał. nr 1 w rozdz 9002 na str. 1 w § 4040  wpisać kwotę 570 zł. 
w rozdz. 9003 zamiast kwoty 1.700 zł. ma być 1.510 zł. Dodatkowo zmienią się kwoty ogółem 

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały.  
Za podjęciem uchwały głosowano jednogłośnie (13). 

-   uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  
    oraz Przeciwdziałania Narkomani na 2017rok. 
 
M. Tracz  na komisji zwrócono uwagę na finansowanie z tych środków ORLIKA 

Barbara Czahajda - Przewodnicząca Komisji  Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
wyjaśniła, że są to drobne kwoty przeznaczone na zakup nagród i pucharów na turnieje. 

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały.  
Za podjęciem uchwały głosowano jednogłośnie (13)  

-   określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego dzieci w wieku  
    do lat 5 w przedszkolu publicznym prowadzonym przez Gminę Brody    

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały.  
Za podjęciem uchwały głosowano jednogłośnie (13). 

8. Interpelacje, zapytania radnych oraz odpowiedzi . 
 
Wójt – przedstawił nowego kierownika Posterunku Policji w Brodach p. Grzegorza Franczaka. 

G. Franczak – był kierownikiem Posterunku Policji w Jasieniu. Od 1.01.2017r. jest w Brodach. 
Obiecał dołożyć wszelkich starań, by bezpieczeństwo mieszkańców gminy  było lepsze. 

M. Tracz – nie otrzymał odpowiedzi na interpelację dot. działalności  firmy Ekorecykling. 

Wójt –. na razie czekamy na odpowiedź. Jeżeli ją dostaniemy to zaraz radnemu przekażemy. 

M. Tracz – poruszał temat gońca, by roznosił  rachunki za wodę zamiast pana Jakimczuka. 

Pani Sekretarz -  zadaniem gońca jest roznoszenie korespondencji. Łącznie w 2016r. rozniosła 6.520 
listów oraz 1.500 z GOPS. Na początku roku goniec roznosiła faktury lecz nie jest w stanie roznieść 
tyle faktur oraz na bieżąco listy. Pomaga jej w tym Z. Rękas oraz Z. Jakimczuk. 

M. Tracz - - należy zadzwonić do Starostwa, by drogi były przejezdne, by posypywane były całe drogi 
a nie tylko zakręty. 

Wójt – Starostwo  przed zimą informowało, że  mają określone priorytety dróg do utrzymania 
zimowego. Na niektórych drogach planowano  tylko sypanie na zakrętach.  

M. Tracz – w 2016r, miał być zrobiony projekt drogi na Kumiałtowice, a w tym roku miała być jego 
realizacja - obiecał to starosta. Na dzień dzisiejszy nie ma żadnej informacji, Radny prosi Wójta o 
interwencję  w tej sprawie.  

Wójt  - na posiedzeniu komisji Mienia Komunalnego był     obecny radny Rady Powiatu p. Edward 
Bojko, który  stwierdził, że na zasadzie autopoprawki  została wprowadzona do budżetu Rady Powiatu 
jego propozycja wygospodarowania środków na wykonanie dokumentacji na budowę mostku na rzece 
Werdawa na  granicy powiatu krośnieńskiego - żarskiego . Monitował, by jeżeli znajda środki na 
dokumentację na mostek to może znajdą również na odcinek drogi od krzyża do mostku w 
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Kumiałtowicach.  Dobrze by było zaprosić  na komisję lub  sesję przewodniczącego komisji budżetu  
Rady Powiatu p. Edwarda Bojko    

M. Tracz – kiedyś zgłaszał problem ze składowaniem nieczystości stałych jednak Policja sprawę 
umorzyła.  
Wnioskuje do  Policji, by  zwracali większą uwagę na  przystanki na wsiach. 

Przewodniczący Rady  - odczytał odpowiedź Wójta na interpelację radnego R. Łyczakowskiego  dot. 
funkcjonowania ośrodka zdrowia w Brodach 

9. Wolne wnioski 

Nikt nie zgłaszał wniosków., 

10. Zamknięcie obrad Sesji 
 
O godz. 1105 Przewodniczący Rady p. Lech Kossak zamknął obrady XXIII Sesji Rady 
Gminy Brody. 
 
Protokołowała 
Mirosława Dudziak 


